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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az Agrármisztérium részéről milyen szigorítások 
lennének elfogadhatóak a Green Deal keretében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu portálon megjelent „A gazdáknak elismerés járjon, ne pedig büntetés„ hír  szerint
Feldman Zsolt mezőgazdaságért és vidékfejlesztésért felelős államtitkár az uniós agrárminiszterek
videokonferenciáján - többek között - a következőket mondta:

„Az EU tagállamainak mezőgazdaságért felelős tárcavezetői 2020. június 8-án videokonferencia
keretében tekintették át az új uniós költségvetés és a Zöld Megállapodás (Green Deal) agráriummal
összefüggő  kérdéseit.  Feldman  Zsolt  felszólalásában  egyetértett  azzal,  hogy  a  mezőgazdasági
ágazatnak  a  maga  lehetőségeivel  hozzá  kell  járulnia  egy  fenntarthatóbb  európai  környezet
megteremtéséhez. Megfogalmazása szerint nem szabad teljesíthetetlen terhet róni a gazdákra. A
COVID-19 járvány idején  a gazdák egyértelműen bebizonyították,  hogy a  mezőgazdaság képes
folyamatosan biztonságos, kiváló minőségű élelmet biztosítani az Európai Unió lakosságának, és
ezért elismerés jár, nem pedig büntetés.”

A gazdáknak valóban elismerés jár, nem pedig büntetés. Ezért is furcsa, hogy az Agrárminisztérium
még mindig nem hozta ki 25 milliárdos mentőcsomagját.

Kérdezem Önt:

Az  Agrármisztérium  részéről  milyen  szigorítások  lennének  elfogadhatóak  a  Green  Deal
keretében?

Budapest, 2020. június 20.
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